
 

   PROTOKOLL 

   STYRELSEMÖTE 

 

Tid och plats:  2022-05-09, 18:30, Dala SK Mjörn Västra Bodarne   

Närvarande:    Henrik O, Eleonor N, Lennart Z, Leif T, Anna-Karin P, Jonatan H och 

John H samt Björn Dahlin (adjungerad) 

  

§ 1. Mötets 
öppnande:  

Vägföreningens ordförande Henrik förklarade mötet 
öppnat. 

§ 2. Fastställande av 
dagordning: 

Dagordningen fastställdes. 

§ 3. Föregående 
mötesprotokoll: 

Genomgång och godkännande av föregående 
styrelseprotokoll 2022-04-11. 

§ 4. Bygglovsansök
ningar: 

Västerbodarna 1:523 

§ 5. Påbörjade 
byggnationer: 

Inga kända 

§ 6. Planerade 
arbeten: 

- Högröja vårt vägnät, där så behövs från grenar 
som sticker ut 

- Rensning av våra diken på östra sidan 
järnvägen (det västra området kommer att 
påverkas av omfattande grävningsarbeten på 
grund av fiber och VA) 

- Lilla vägen och Munter väg är i behov av ny 
beläggning. Eftersom vägen ska grävas upp på 
grund av kommunens VA-projekt avvaktar vi 
åtgärd 

- VA-arbeten på Näsetvägen medför 
avstängningar då vägen grävs av. 

- Inkommit offert från Skanska som antogs 
gällande beläggningsarbete på delar av 
Trollsjövägen, Kyrkvägen samt Prostens väg. 

- Snabelbilen kommer att åtgärda så kallade 
”potthål” i hela vårt vägnät.  

§ 7. Utförda arbeten: Sopning 

§ 8. Ekonomi: - Ungefär 60 medlemmar har inte betalt 
vägavgiften och kommer att få en påminnelse 
med tillkommande förseningsavgift. 



§ 9. Övriga frågor: - Fråga har inkommit om lagning av väg där 
Alingsås energi grävt i vägen. Ordföranden har 
varit i kontakt med Alingsås energi som lovat att 
åtgärda skadorna inom kort. 

- Parkeringsbestämmelserna i vårt vägnät 
behöver klargöras Björn Dahlin fick i uppdrag att 
utreda vad som gäller. 

- Björn Dahlin har tackat ja till att vara 
föreningens kontaktperson mot kommunen i 
frågor som exempelvis rör vårt kommunala 
bidrag. 

- Frågor kring fiberdragningen uppmärksammas 
och ordföranden fick i uppdrag att kontakta 
Anders på Alingsås fiber. 

- Lantmäteriförrättningen efter Mossbergska 
stiftelsen och som skjutits fram på grund av 
pandemin ska nu genomföras. Lantmäteriet 
kallar berörda markägare och Vägförenings 
styrelse till ett förmöte innan alla de drygt 500 
fastighetsägarna bjuds in. För Vägföreningen 
kan detta innebära ökat skötselansvar 
exempelvis kan gång och cykelvägar tillkomma. 
Vägföreningen kommer inte att få några 
kostnader för ”lantmäteriförättningen”. 

- Anna-Karin visar ett utkast till en karta över vårt 
vägnät där de vägavsnitt som vägföreningen 
ansvarar för är markerade. Kartan behövde 
några korrigeringar och kommer att tas upp vid 
nästa möte. Ett ställningstagande om den ska 
läggas upp på vår hemsida eller om det räcker, 
med det blad där alla vägar är namngivna och 
märkta med längd, som beslutades att läggas 
upp vid förra mötet. 

§ 10. Nästa möte: Måndagen den 13 juni 2022 klockan 18:30. 

§ 11. Mötets avslut: Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet.    Justeras: 

 

 

John Hedlund    Henrik Olsson 

Sekreterare     Ordförande 

 

 


